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To:

Cc:

From:

Sent: Wed 4/22/2020 10:11:32 AM

Subject: Antw: Hergebruik wegwerppakken brandweer

Received: Wed 4/22/2020 10:11:32 AM

Hoi 5.1.2e

RIVM doe zelf geen onderzoek maar inventariseert en beoordeelt resultaten van anderen. Ik zie geen runnte bij VenZ
ontstaan voor dit initiatief. Maar ik wil wel overwegen, op de valreep nog even metfER¥E om hier zelf praktisch te

adviseren.

Tk denk dat het proces dat men beschrijft, ook zonder desinfectie en met droogkamer, inderdaad prima hergebruik
verantwoord maar dat de degeneratie van het materiaal er toe doet. Wellicht ook een minder intensief reinigingsprogramma
in combinatie met een droogkamer en zeven dagen niet bewaren, en dan er op vertrouwen dat hun eigen optische
beoordeling van het materiaal voldoet. Wil je dit aan Rvoorleggent? Hij ofjij kan me bellen

Groet

ou: IEE CEE in >

Datum: 22 april 2020 om 11:37:43 CEST

Aan:ISAT-IERETINNiv
Onderwerp: FW: Hergebruik wegwerppakken brandweer

a 5 |
Voor de groep van hergebruik het onderstaande van de brandweer. Lijkt het jou haalbaar dat dit meegenomen

wordt?

Va

Verzonden: woensdag 22 april 2020 10:02

Onderwerp: FW: Hergebruik wegwerppakken brandweer

rivm.nl>

Ha LCHV (en ook 5.1%e

Kunnen jullie de brandweer hierin van een antwoord voorzien. Ik zie de link vanuit deze persoon ook met het LOT-

C, dus ik ga er vanuit dat het wel een landelijke reikwijdte heeft.

ror: IERIE
Sent: dinsdag 21 april 2020 17:42

Subject: FW: Hergebruik wegwerppakken brandweer

Hoi,

Kunnen jullie hiernaar kijken? Kwam via-via bij persvoorlichting binnen, heb beloofd het door te sturen...
*

Groet
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Van 5.1.2e

Verzonden: dinsdag 21 april 2020 17:40

de (Edwin) « @vrzeeland.nl>

Onderwerp: Hergebruik wegwerppakken brandweer

Op advies van bij deze de volgende vraag aan jullie:

Een deel van de brandweerregio’s gebruikt wegwerpoveralls voor incidenten waarbij mogelijk corona is betrokken. Dit betreft bv.

reanimaties, athijsen van patiénten en het openen van een deur op verzoek de politie.

De wegwerpoveralls kunnen van papier zijn. Deze zijn dusdanig kwetsbaar, dat hergebruik niet verantwoord is.

Een aanzienlijk deel is echter ook steviger (waterafstotend en beperkt chemisch resistent), zoals de Tychem van Dupont.

Dergelijke pakken zijn momenteel moeilijk te krijgen. Hoewel wij hopen dat het niet nodig is, bereiden wij ons wel voor op het evt.

hergebruik van deze pakken.

Twee regio’s (Midden- en Westbrabant en Zeeland) hebben al een klein onderzoek gedaan: zij hebben pakken na een inzet ontsmet

met chlooroplossing (1000 ppm) of VirkonS, de pakken vervolgens in de wasmachine gewassen (tot 50 min. bij 60 graden) en

aansluitend gedroogd in een droogkamer. De pakken kwamen er zo op het cog zonder enige schade vanaf, m.u.v. het eraf gaan van

het embleempje op de borst.

Wat wij echter niet weten, is ofde pakken ook daadwerkelijk nog verantwoord te gebruiken zijn

Jij vertelde me net, dat het RIVM momenteel bezig is met een onderzoek naar hergebruik van wegwerp-PBM'’s voor de witte kolom.

Wij sluiten daar met onze rode kolom graag bij aan. Zou je dat svp kunnen doorgeven aan de betrokkenen bij dit onderzoek?

Met hartelijke groet

Op deze e-mail is de disclaimer van het IFV van toepassing.


